
 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2019-08-18 
19.00-22.00 
Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina Thysell Persson, Jesper Sydlén, Christer Engman, Peter Albinsson 
Katarina Hampusson, Katarina Eriksson,  
 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 
 

Fotografering Vi i sektionen fotograferas till hemsidan  

Budget Vi tror att vi kommer att hålla budgeten.  

Inköp  
de som är gjorda och 
kommande  
 

Vi har gjort inköp från Östen Berglundsfonden, bla 
målvaktshandskar och bollar. 
Overaller, shorts och strumpor köps till stor del på 
frivaror. 
Knäskydd etc är inköpt. 
Vi har köpt fler klubbor och glasögon till uppstart. 
Vi behöver koner/konställ till Vännäsby 
Vi kommer att köpa overaller till 
sektionsmedlemmarna. 
Vi kollar också om vi kan köpa hoddies till alla 
ledare. Om pengarna inte räcker, kan vi då hitta en 
sponsor till det? 

 
 
 
 
 
 
 
 

“Sponsormatch” Vi bjuder in alla sponsorer till herrarnas första match. 
Vi bjuder på fika till alla som kommer. 
Saft/kaffe och kaka gratis. 
Vi säljer även korv. 
Vi kommer även att ha provning av overaller. 
Vi önskar att Sviffe kommer denna dag. 
Herrarnas första match är preliminärt 28/9 kl. 11.30. 
Men vi vet att många har sin sista fotbollsmatch 
denna dag, så vi får se om det blir match då eller ej. 

 

Lagen 19/20 Damlaget har vi tyvärr varit tvungna att lägga ner, då 
flera spelare valde att gå till ett annat lag.  
 

 
 



Herrlaget - Johan Frohm är årets tränare. De började 
träna i tisdags.  
Herr utv - Peder Andersson, Erik Eriksson och 
Mikael Eriksson blir tränare. De börjar att träna till 
veckan.  
P05/06 
F05/06 
P07 
F07/08 
P08/09 
F09/10 
P10 
P11 
F11 
och så startar vi upp F12 och P12 
I ungdomslagen har vi inte hört att någon 
ledare/tränare kommer att sluta. 
 
 

Ledarupptakt 
Utlämning av utrustning 
och ny ansvarig för 
matchtröjorna 

Måndag 2/9 kl. 17.30 
Vi äter familjepizza, dricker dricka och sedan kaffe, 
på Vännäs IP. 
Vi delar ut alla väskor etc den dagen. Vi hämtar från 
förrådet, och tar med till IP 
De får prova overaller, de som behöver. 
 
Vi skickar ut en kallelse med anmälningslänk. 
Boka mat och hämta pizzorna.  
Köpa drickor 
 
Ny tröjansvarig i hela föreningen är Maria 
Strömberg. 

 
 
 
Peter, 
Christer och 
Katarina E 
 
Stina 
Stina och  
Katarina H 
 

Bingofördelning hösten 
19 
 

Kommande Storbingo 25/8 är eg damernas bingo. 
Men eftersom vi lagt ner laget, blir det nog svårt att 
få dem att jobba. Hur löser vi detta? 
8/11 P05/06 
22/11 F05/06 
6/12 Herrarna 
Till våren kommer P07, F07/08 och herr utv att jobba 
på bingon 
Hur vi gör med storbingona återkommer vi med. 

 

Arbete/arbeten kring 
seniorlaget och lagledare 

Vi önskar att få tag i en lagledare, till herrlaget.  Vi 
funderar på namn. 
Om vi inte får tag i någon funderar vi på vem av oss 
som gör vad. 
 
 
 

 



Kläder herrar och herrar 
utv. 

Herrar; shorts, strumpor och overall 
Herr utv: shorts och strumpor 
 

 

Måvaktsträning Oskar är klar.  
Vem ansvarar för detta?  
Vilka datum tar vi? 1ggn i okt, 1ggn i nov och 1ggn i 
dec, troligen på onsdagar. kl. 17.30-19.00 
Vi kollar om Oskar kan då. 
Minst 1 ledare/lag ska vara med på träffarna för att få 
tips på övningar till sina egna träningar. 
Vi kollar om även Nanna kan vara målvaktstränare. 
 

 
Christer 

Uppstart och mixcup Första gången 29/9 - herr utv (Katarina E, Christer, 
Jesper) 
Andra träffen 6/10 -  herr utv (Stina, Peter ev 
Katarina H) 
Mixcup söndag 13/10, kl. 8-18 är Hammarhallen 
bokad - alla i sektionen jobbar - herrarna jobbar 
Utskick till uppstart gör Katarina 

 

Träningstider Hammarhallen är stängd åtminstone augusti månad 
ut. I vanliga fall ska tiderna börja gälla 1/9, men 
eftersom Hammarhallen ev inte är klar, kan det bli så 
att tiderna inte börjar gälla då.  
Om Hammarhallen är stängd i september, så kommer 
framförallt herr, herr utv, P05/06 och F05/06 få tider. 
Vill andra lag ha tider, får de maila 
peter.lundstrom@vannas.se och be om tid. 
Vi mailar ut tiderna till alla ledare ikväll eller 
imorgon. Tyvärr kommer många lag att få träning 
ända till 21.30 på kvällarna, men tack vare att vi inte 
har ett damlag, så behöver i alla fall inget lag börja att 
träna kl. 17.00. 
Fast om lagen kan börja träna kl. 17.00, så slipper 
lagen träna ända till 21.30…... 

 

Spelarråd och 
föräldrarepresentanter 

vi vill jobba med high five 
Ska de vara med varannan gång även nu? 
Vi ska skriva ett dokument om vad vi “vill ha dem 
till” 
Vi funderar även på att göra ett dokument till 
seniorlagen om spelarråd och lagkapten? 
Vi tycker även att herr utv bör ha ett spelarråd. 

 

Utdrag ur 
belastningsregistret 

Det är mailat igen till alla ledare.  

Arbetsfördelning inom 
sektionen 

Vi fördelade allt i våras. Är det något vi ska göra på 
något annat sätt? 

 

Höstens möten 8/9, 13/10, 10/11, 8/12  
Övriga frågor Nolia; Vi har fått pengarna för skogsnolia, ca 6500:-  

mailto:peter.lundstrom@vannas.se


Stora Nolia var nöjda med oss. De som jobbade 
längst tid, jobbade lite över 1h. Nolia var ett lyckat 
utfall 
STORT TACK till alla som jobbade. 
 
Vi funderar på att söka pengar från Östen Berglunds 
fond, i år igen. Vi funderar vidare på den frågan till 
nästa gång. 

Noterats av: Katarina Eriksson 


